

Møtereferat

Til stede:	Eivind Maråk, Kari Birgitte Berg, Kari Bergheim, Trond Einar Garmo, Geir Pettersen, Erik Hagtun, Ståle Rønning, John Kamsvåg, Anne Marit Skancke, Hanne Siri Sund, Karin Hansen, Dagny Causse, Nina Laeskogen, Morten Wennberg, Espen Andresen, Leif Bjarne Hammer (FTV) og Sondre Rekdal (FTV) deltok under sak K 16/2018		
Forfall:	Unni Rohnes, Espen Eiken		
Kopi til:	Anne Kristine Børresen		
Gjelder:	MELLOMLEDERFORUM 10.04.2018		
Møtetid:	12.30-14.00	Møtested:	Møterom 7 HF

Saksnr.	Saksliste	Oppfølging
K 16/2018	Drøftingssak HMS-OPPLÆRING FOR STUDENTER v/Karin Hansen Sakspapirer: <ul style="list-style-type: none">• PP i møtet	Det ble konkludert med at vi ønsker web-basert opplæring av studentene. Opplæringen må være modulbasert med en generell del for alle supplert med moduler tilpasset risikoforholdene ved ulike enheter. Det var enighet om at NTNU sentralt har ansvar for dette. Dette vil bli fulgt opp av fakultetet. <u>Ansvar: Karin og John</u>
K 17/2018	ORIENTERINGSSAKER <ul style="list-style-type: none">• Komité fagdag september 2018 (v/John)	Sammensetning: Karin (HF), John (HF), Andrea (HF), Rune Kristian (IHS), Alexander (IKM), Dagny (IMU), Nina (ISL). <u>Ansvar: John og Karin</u>

Postadresse 7491 Trondheim	Org.nr. 974 767 880 E-post: postmottak@hf.ntnu.no http://www.ntnu.no/hf	Besøksadresse Bygg 2, nivå 5 Dragvoll 7049 Trondheim	Telefon + 47 73 59 65 95 Telefaks + 47 73 59 10 30	Administrativ leder John Kamsvåg Tlf: + 47 73 59 83 77
--------------------------------------	---	--	---	---

	<ul style="list-style-type: none"> • Komité sommeravslutning juni 2018 – forslag til medlemmer fra kontorsjefer/seksjonssjefer (v/John) • Om evaluering av fellesmøtet samt kort vurdering i mellomlederforum (v/John, Kari, Geir og Kari) 	<p>Sammensetning: Ståle (HF), Vanessa (ISL), Silje (IHK). <u>Ansvar: Ståle</u></p> <p>Tilbakemeldingen var at temaene gang var mer «matnyttige». Det ble opplevd som positivt at det var satt av tid til «mingling». At det var satt av 2 timer var også bra selv om vi ikke trengte all denne tiden. Tilbakemeldingene fra seksjonssjefer og kontorsjefer var basert på innspill fra medarbeiderne. Det ble konkludert med at vi ikke behøver å legge opp til en evaluering fra</p>
K 18/2018	<p>KONTORSJEFENES HALVTIME</p> <p>Vi må ha beskjed om innlegg/innspill/spørsmål på forhånd slik at vi best mulig kan forberede tilbakemeldinger/svar. Kontorsjefene melder innspill/spørsmål til John i god tid før møtet.</p>	<p>Spørsmål om fast møtetid på mandager, der det ikke legges undervisning, ble tatt opp. Det er ulike meninger om hva som gjelder. Saken undersøkes på nytt. <u>Ansvar: Anne Marit.</u></p>
K 19/2018	<p>YMSE</p> <ul style="list-style-type: none"> • Eivind Maråk orienterte om at IHS undersøker om det er mulig å bruke billedbasen til adgangskortene som ansattbilder på web. Forutsetningen er at bildene kan lastes inn på en enkel måte. 	